
 

 

ACTA DE LA COMISSIÓ ACADÈMICA  
PROGRAMA DE DOCTORAT DE FÍSICA 
 
Dia: 2 de novembre de 2022 
Hora: 12:00  
Lloc: reunió telemàtica 
 
Assistents: Joan Bech, Artur Carnicer, Alberto Manrique, David Navarro, Assumpta 
Parreño, Joan Soto 
S’excusa: Giancarlo Franzese 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informe de la coordinadora de la Comissió. 
3. Afers de tràmit. 
4. Torn obert de paraules. 

 
1. S'aprova l’acta de la reunió del 6 d’octubre. 
 
2. La coordinadora informa sobre: 
 
• El coordinador de la línia de recerca en “Materials electrònics, sensors i 

micro/nanosistemes“ Blas Garrido, deixa la CAF i agafa el relleu el Daniel 
Navarro (dnavarro@ub.edu). Es dóna la benvinguda al Daniel Navarro. 

• Hi va haver un retard en les notificacions dels acords de la passada CAF. Es fan 
notar incidències en relació amb alguns tràmits administratius vinculats al programa, 
en particular, la sobresaturació de la SED provoca una manca de retroacció a temps 
als estudiants, originant problemàtiques greus. 

• El cartell d’informació sobre el programa de doctorat de física s’hauria d’actualitzar. 
La coordinadora proposa fer servir la dotació del programa.  

• Hi ha hagut relleu en la direcció de l’escola de doctorat. El Dr. Màrius Domínguez, 
deixa la direcció de l’EDUB i s’incorpora com a nova directora la Dra. Maribel Peró 
Cebollero, companya del Dept. de Psicologia Social i Psicologia Quantitativa.  

• Informació sobre els canvis de títol en les tesis doctorals: Amb l’entrada en vigor de 
l’RD 99/2011 i el seu desenvolupament en la Normativa reguladora del Doctorat a 
la UB ja no existeix el procediment de modificació del títol de la tesi doctoral. En 
l’article 33 de la Normativa de Doctorat s’estableix que el pla de recerca que han de 
presentar els  doctorands al primer curs ha de contenir, entre d’altres 
requisits, el títol provisional de la tesi. El títol definitiu de la tesi és el que 
consta en el moment que el doctorand sol·licita el dipòsit de 
la tesi doctoral. Per tant no és d’aplicació un procediment específic per 



 

 

aquest canvi sinó que forma part del resultat del seguiment i avaluació anual 
del pla de recerca. 

• Informació sobre el nombre màxim de places d’admissió: El topall de física, nombre 
que surt a la memòria de verificació i a l’informe d’autoacreditació que es va 
presentar recentment, és de 40. De moment portem ~27 admissions acceptades. 
Encara queda un altre període d’admissió cap al gener del 2023. Des de l’EDUB 
ens informen que el número de places de nou accés està limitat pel que hi ha en 
les memòries de verificació de cada programa, i en conseqüència està limitat en 
l'aplicatiu de matrícula. L’EDUB ha decidit fer una ampliació del 25% per aquells 
programes que ho necessitin, sobre les places de nou accés que consta a la 
memòria de verificació (l’AQU ho permet). 

• El tema de la llicència de CADENCE es va tancar perquè calia pagar abans de final 
de mes. Hi ha diners del Programa per pagar llicències de programaris d’interès 
com l’overleaf (A. Carnicer) o el Grammarly (G. Franzese). També està la 
possibilitat de sufragar el curs de com escriure articles ofert per Nature. 

3. La Comissió Acadèmica: 
 

• Autoritza els dipòsits de Tesi dels estudiants Albert García, Ana Filipa Mestre, 
Kavan Ahmadi, i Robert Fonoll i proposa els corresponents tribunals.  

• Aprova els canvis en els Plans de Recerca de Carla Riera (canvi de línia, de tutor i 
directors) i Matthias Werner (afegeix codirectora). 

• Aprova la concessió de pròrroga extraordinària a l’alumne Cristian Moreno. 
• Ratifica l’admissió dels alumnes Francesco Leone, Lluc García i Martina Cortada 

Pérez. 
 
Es fixa la data de la reunió de desembre per al divendres 2 a les 13:00.  
 
A les 13:10 hores, sense més assumptes que tractar, la coordinadora aixeca la sessió. 
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